
STAROSTA PETRŽALKY PRIŠIEL S NÁPADOM, AKO VYUŽIŤ 
DOSLUHUJÚCI STARÝ MOST 
(06.11.2013; Rozhlasová stanica Viva; Súhrn udalostí dňa; 18.00; por. 3/6; ŠKRHA Miroslav) 

M. ŠKRHA, moderátor:  

"Starosta bratislavskej Petržalky prišiel s nápadom, ako využiť dosluhujúci Starý most. Vladimír 
BAJAN navrhuje rozmontovaný materiál rozpredať. Koľko by to podľa petržalskej samosprávy mohlo 
vyniesť, nám vyčíslila hovorkyňa mestskej časti Michaela PLATZNEROVÁ."  

M. PLATZNEROVÁ:  

"Ak má most cca 5-tisíc ton, hovoríme tu zhruba o jednom milióne eur. Čiže ak by sa podarilo 
takúto alebo podobnú čiastku získať a financie nasmerovať na niektoré z environmentálnych projektov 
do Starého Mesta či Petržalky, tak by to bolo určite rozumnejšie a efektívnejšie."  

 


